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Dr. Kövér László

az Országgyűlés elnöke részére

'Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló

10/2014 . (II. 24.) OGY határozat 124 . § (I) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani

Dr. Seszták Mikló s

nemzeti fejlesztési miniszterne k

„Milyen mértékű munkaerőhiánnyal küzd a Magyar Posta-csoport? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Rendszeres sajtóhírek jelennek meg arról, hogy egyre több vidéki körzet hetek óta nem látot t
postást. Ahol vannak, ott olyan mérték ű a fluktuáció, hogy gyakran képtelenek az álland ó
postai szolgáltatást ellátni . Már városok is küzdenek ezzel a problémával, miközben egyr e

gyakrabban hallani árkokba dobott postai levélkötegekr ő l, ami a túlmunka új mértékegysége
lett.

Ezzel egy időben a posta „méltánytalan többletterhének” megtérítését igényli a

kormányzattól, melynek mértékére az érintettek válaszolni — érdemben — nem hajlandóak .

A fentiekre figyelemmel kérem, válaszoljon az alábbi kérdésekre :

1. Milyen mértékű munkaerőhiánnyal küzd a Magyar Posta-csoport?

2. Milyen átlagbért kap egy postai kézbesítő?
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3. Mekkora összeget igényelt a Magyar Posta Zrt a 2016; üzleti év vonatkozásában az

egyetemes postai szolgáltatás méltánytalan többletterhének megállapításáva l

kapcsolatban?

Várom válaszát .

Budapest, 2017. december 13
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